
1 
 

 
 
WG ALGEMENE BEPALINGEN 

VERSLAG   
25/06/19 

 

CONVENORS  Nathalie Delestienne (Processen & Methodes) & Johan Van Dingenen (Nike) 

NOTULIST Jonathan Friedman (AAD&A) 

AANWEZIG 

Bart Engels Secretariaat Nationaal Forum 
Christian Postman Finances 
Christophe Cambien AAD&A 
Diederik Bogaerts ICC (KPMG) 
Emilie Durant Regio Brussel – Verguningen 
Fiaz Darshan BECI (SKF) 
Gert Verboven Region Hasselt 
Griet Mahieu AAD&A 
Hilde Bruggeman ASV/NAVES 
Jan Van Wesemael Voka (Alfaport) 
Johan Geerts CRNSP (Intris NV) 
Johan Van Dingenen Voka – Kvk Limbourg (Nike) 
Jonathan Friedman CNECDA 
Katrien Vanloocke Agentschap voor Buitenlandse Handel 
Kim Van de Perre ASV/NAVES (MSC) 
Kristin van Kesteren-Stefan Havenbedrijf Antwerpen 
Loïc Van Staey Unizo 
Marc De Keer Douanewetgeving 
Marc Staal Voka – KvK Limburg (Scania) 
Mirko Ambrogetti Vinum & Spiritus (Deloitte) 
Nancy Smout KVBG (Katoennatie) 
Nathalie Collet Finances  
Nathalie Delestienne Dienst Werkmethoden 
Rudi Lodewijks Regio Hasselt 
Silvie Hutsebaut Communicatie & Marketing 
Shaveta Sharma Dienst Werkmethoden 

VERONTSCHULDIGD 

Abram Op de Beeck Essenscia (BASF) 
Anne-Marie Huyst Douanewetgeving  
Annelies De Boever Vinum & Spiritus (Deloitte) 
Annemie Peeters Havenbedrijf Antwerpen 
Athina Stantzos Vinum & Spiritus (Deloitte) 
Eline Hofman AGORIA (Honda) 
Fernand Rutten Vinum & Spiritus (Deloitte) 
François Jadoul Essenscia 
Jessy Van Aert Essenscia (Evonik) 
Jo Lemaire Douanewetgeving 
Johan Peeters CEB (Herfurth) 
Laurent Moyersoen Alfaport-Voka (NxtPort) 
Lieven Hendrickx Vinum & Spiritus (Deloitte) 
Luc Lammertyn Fedustria (Sioen) 
Rik Uyttersport Fevia (Unilever Belgium) 
Yannick Morisse Voka Oost-Vlaanderen (DSV Belgium) 

 
Agendapunt 1: Stand van zaken beroepsbekwaamheid 
 
Diederik Bogaerts brengt verslag uit van de vergadering van mei met betrekking tot beroepsbekwaamheid. Dit was de laatste 
vergadering van de projectgroep. De verdere opvolging van beroepsbekwaamheid wordt overgenomen door het op te richten comité 
Beroepsopleiding. 
 
De huidige doelstelling van het comité is om vanaf najaar 2019 van start te gaan met accrediteren. Op basis van opmerkingen en 
feedback is een huishoudelijk reglement afgewerkt. De dienst Opleidingen zal een oproep voor kandidaten doen via de website. 
 
Het comité zal bestaan uit 9 leden. 5 hiervan komen uit de Administratie, 4 uit de private en/of academische sector.  
 
Het MB en KB hierrond moeten worden aangepast. Het MB met betrekking tot douanevertegenwoordigers is bij de Raad van State 
gepasseerd en zou eind dit jaar afgerond kunnen worden. 
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Universiteit Antwerpen heeft gepostuleerd op Europees niveau om erkend te worden met een Europese erkenning. De resultaten 
hiervan zijn nog niet bekend. De Universiteit van Luik zou eventueel ook voor een erkenning kunnen gaan.  
 

NIEUWE ACTIEPUNTEN (DUIDELIJK EN SPECIFIEK FORMULEREN!) VERANTWOORDELIJKE EINDDATUM 

Stand van zaken Beroepsbekwaamheid Steve Mees 24.09.2019 

 
Agendapunt 2: Stand van zaken berekening borgstelling  
 
Een voorstel is opgemaakt en voorgelegd aan de Administrateur-generaal. De knoop is nog niet doorgehakt. Momenteel is de laatste 
fase bezig, zodat in oktober de implementatie kan doorgaan. De huidige moeilijkheid ligt in het aanpassen van PLDA.  In elk geval 
zal er proactieve communicatie gebeuren via een geautomatiseerd systeem. 
 
De mogelijkheid bestaat dat de veranderingen in PLDA een impact zullen hebben op bedrijven die dubbele operaties hebben 
(accijnzen en douane). 
 
Momenteel zijn er inconsistenties tussen Antwerpen en Zaventem. Vanaf 1 oktober zal alles op dezelfde lijn zitten.  
 
Agendapunt 3: Toegelaten afzender 
 
De dienst wetgeving heeft de documentatie bekeken die door Antwerpen is verstuurd. Het  is echter belangrijk dat het 
engagementsdocument voor heel het land uniform is. 
 

NIEUWE ACTIEPUNTEN (DUIDELIJK EN SPECIFIEK FORMULEREN!) VERANTWOORDELIJKE EINDDATUM 

Voorstellen uniforme documentatie voor toegelaten afzender Shaveta 24.09.2019 

 
Agendapunt 4: TerugRem 
 
Christian Postman geeft een presentatie rond TerugRem (zie bijlage). 
 
Agendapunt 5: Varia  
 
Q: Kan in de volgende vergadering het punt ‘domestic sales’ op de agenda worden gezet?  Europa is niet tegen het gebruik van 
domestic sale als waardebepaling voor douane. De werkgroep zal niet meer samenkomen. België blijft ‘domestic sale’ verbieden als 
waardebepaling voor de douanewaarde. 
A: Een nota zal op de Naforna-website worden gepubliceerd, opgesteld door de dienst Tarief. De oproep zal worden toegevoegd 
om, indien er bijkomende vragen zijn, deze door te sturen zodat deze op de volgende vergadering kunnen worden besproken.  
 
Q: Kunnen volgende punten op de vergadering worden besproken? 
- De stand van zaken van de PEM conventie rond oorsprongsregels 
- De stand van zaken van de vrijhandelsakkoorden die momenteel in de pijplijn zitten (Singapore, Vietnam, MERCOSUR, VSA)  
- De digitalisering van Benelux 3 
- Het standpunt van de administratie inzake het arrest van het Hof van Justitie C-1/18 SIA “Oribalit Riga” 
 

NIEUWE ACTIEPUNTEN (DUIDELIJK EN SPECIFIEK FORMULEREN!) VERANTWOORDELIJKE EINDDATUM 

Verzamelen feedback domestic sales Sophany Ramaen 24.09.2019 

Bespreken en waar interessant opnemen in de agenda van volgende 
punten: 
PEM conventie 
FTA’s 
Benelux 3 

Nathalie Delestienne; 
Johan Van Dingenen 

17.09.2019 

Het standpunt intern opvragen van het arrest van het Hof van Justitie rond 
Oribalt-Riga 

Sophany Ramaen 16.08.2019 

 
 

De volgende vergadering zal op 24 september 2019 om 10.30u plaatsvinden. 


